金方圆密封材料有限公司

XIXIA JINFANGYUAN SEALING MATERIALS CO.,LTD.



JFY-8200

JFY-8200 Kynol Fiber Packing 酚醛纤维盘根 DESCRIPTION描述:

Braid from high-performance Kynol (also named Novoloid or Phenolic) fiber impregnated with PTFE lubricant. Good process-ability, easy to cut and fit. Thermal stability, low heat expansion; High dimensional stability and superior pressure resistance even at elevated temperature

酚醛纤维盘根是由高性能酚醛纤维浸渍特殊的润滑剂,在编织过程中再次浸渍高质量的PTFE乳液,穿心编织而成。高强度、经久耐磨的酚醛纤维盘根具有热稳定,低热膨胀,在温度和压力交变的情况下尺寸稳定,无研磨剂、无污染,等优点。

APPLICATION应用:

A high performance packing that is well suited to applications where graphite impregnation may not be acceptable. It is suitable for abrasive media, and where contamination is not permitted. Outstanding chemical resistance particularly in acidic media; excellent resistance to organic solvents, oil and fuels

高性能、多用途泵、阀通用盘根。可用于灰渣泵、反应釜、渣浆泵等多颗粒,易磨损的工况,建议保留冷却冲洗。注意:不要用于浓或热的硫酸(>60%)、硝酸(>10%)或强碱环境。

GENERAL PARAMETER 一般参数:

Technical data	Rotating旋转泵	Reciprocating往复泵	Valves阀门
Pressure压力	2 Mpa	10 Mpa	20 Mpa
Shaft speed线速度	20 m/s rotary		
Temperature温度	-100℃ to +280℃		
PH range PH值	2~12	(())	11/2



JFY-7200

JFY-7200 Acrylic Fiber Packing 亚克力盘根

DESCRIPTION& APPLICATION描述&应用:

Braided from high strength Acrylic synthetic fiber pre-impregnated with PTFE, and re-impregnated during square braiding. It has excellent properties of sealing, lubricating and resistance to chemicals.

采用机纺亚克力纱线穿心编织,浸渍四氟乙烯乳液而成。具有较好的耐磨性和弹性。 可以广泛应用于各种设备和装置。

GENERAL PARAMETER 一般参数:

Technical data	Rotating旋转泵	Reciprocating往复泵	₹ Valves阀门
Pressure压力	2 Mpa	10 Mpa	20 Mpa
Shaft speed线速度	20 m/s rotary		
Temperature温度	-100℃ to +280℃		
PH range PH值	2~12		



JFY-7800

JFY-7800 Acrylic Fiber Packing with Rubber Core 亚克力盘根加硅胶芯

High elastic red silicone rubber core can absorb vibration, to control leakage, suitable for worn-out pumps.

亚克力加硅胶心盘根也可提供,硅胶芯可弥补因震动产生的缝隙,从而控制泄漏。

PACKAGE 包装:

In coils of 5 kg, 10kg, 25kg, Packing Rings also available. Other packaging according to customer requirements Supply OEM products.

5公斤/卷,10公斤/卷,25公斤/卷。盘根填料环也可提供。其他包装按照客户要求。